
ALGEMENE LEDEN VERGADERING BREAK STARS BAARN

  

secretaris@breakstars.nl 

7 februari 2024 20.00 uur 

__________________________________________________________________________________

Michel Kars (voorzitter), Arax Sarian (wedstrijdsecretaris), Anita den Hartog (penningmeester), 

Nathalie Clappers-Huisman (secretaris), Roxanne Serné (secretaris), Lucas Plomp (hoofdtrainer), 

Remco Clappers (algemeen bestuurslid/trainer), Jan Willem de Geus (kascommissie), Dirk Broeke 

(nieuwe penningmeester), Kate Balzan, Sabine Struyk, Bianca Tanke 

_________________________________________________________________________________  

OPENING 20.00 uur 

• Michel opent de vergadering. 

__________________________________________________________________________________

FINANCIËN/KASCOMMISSIE 

Kascommissie is bij elkaar geweest, Jan Willem is het nieuwe lid van de kascommissie en geeft aan 

dat alles er keurig uitziet. 

Anita verteld dat we positief geëindigd zijn en laat de stukken zien.  

Aangegeven aan de leden dat het bestuur een vrijwilligersavond gaat organiseren als bedankje voor 

de inzet van de vrijwilligers, dit kunnen we nu doen. 

__________________________________________________________________________________

DINSDAG 2e TRAINING 

Omdat er al zoveel teams op eigen initiatief op dinsdagavond trainen, heeft het bestuur besloten 

dat, de wedstrijd jeugdteams vanaf volgend seizoen via de vereniging op dinsdag gaan trainen.  

Dit houdt in dat de contributie omhoog gaat, op jaarbasis is dat een verhoging van ongeveer 70 

euro. 

Roxanne vraagt of het ook voor de leden geldt die net kunnen op dinsdag, i.v.m. verlies van leden.  

Ja geldt voor iedereen, de meeste sportverenigingen trainen standaard 2x in de week.  

Aangezien de meeste wedstrijdleden al trainen op dinsdag, verwachten we niet veel verlies van 

leden. 

Er wordt door de leden vóór gestemd. 

__________________________________________________________________________________

VOG TRAINERS 

Vinden de leden het nodig dat er van de trainers een VOG is? 

Kosten per VOG zijn 41,35 euro.  

De vraag is ook of het niet verplicht is als vereniging, Anita vindt het ook profesioneler.  

Is dan alleen voor de trainers van 18 jaar of ouder. 

Michel geeft aan dat de kosten voor de vereniging zijn, eerst zelf voorschieten en bonnetje inleveren 

bij de penningmeester. 

Er is mogelijk een gratis versie van de VOG, maar dan moeten we eerst uitzoeken of we aan alle 

bepalingen voldoen. 

Er wordt door de leden vóór een VOG voor trainers gestemd. 



__________________________________________________________________________________

PENNINGMEESTER GEZOCHT 

Nieuwe penningmeester voor volgend seizoen gevonden. 

Dirk Broeke heeft direct gereageerd op de mail met de noodkreet.  

Hij vindt het fijn om wat terug te doen voor de vereniging. 

Hij neemt het stokje over van Anita, die na 6 jaar de functie neerlegt.  

De aanwezige leden stemmen vóór. 

__________________________________________________________________________________

SPONSORCOMMISSIE GEZOCHT 

Sarah is na 3 maanden gestopt. 

Jan Willem vraagt of we een doel hebben met eventuele sponsorgelden en of we de sponsoren wat 

te bieden hebben. 

Arax en Lucas geven aan dat er in ieder geval nog 1 tablet nodig is.  

Anita zegt dat een clinic aan het einde van het seizoen bijvoorbeeld ook gesponsord zou kunnen 

worden. 

Arax verwijst naar de website, daar staan de mogelijkheden voor sponsoren al vermeld, maar niet 

specifiek voor welke doelen je sponsort. 

Dus 1e doel is meer geld, zodat we weer leuke dingen kunnen organiseren voor de leden.  

In het verleden was er bijvoorbeeld het oliebollen toernooi met een consumptie op kosten van de 

vereniging -> was helaas geen geld meer voor. 

Er wordt gevraagd of het gemist wordt onder de leden, Lucas zegt dat hij wel wat ouders van de 

jeugdteams erover heeft gehoord. 

Jan Willem geeft aan dat hij het dan een goed idee vindt om daar dan een wensenlijstje van te 

maken voor eventuele sponsoren. 

Michel zegt dat we dit op de volgende bestuursvergadering gaan bespreken.  

Anita vindt dat er veel te weinig toernooien zijn, ook met clubs onderling.  

Volgens Arax zijn er best wel clubs die samen dingen willen organiseren.  

Arax geeft nog aan, dat het mooi zou zijn als we bedrijven kunnen vinden als sponsor, zodat je een 

jaarlijks terugkerend bedrag hebt om te besteden. 

Dirk vraagt of het een idee is om met inschrijfgeld te gaan werken en als je als vereniging wilt 

groeien, dan ook voor niet leden. 

Arax zegt dat we een kleine vereniging zijn en als je groeit dat dat ook op te vangen moet zijn.  

Hebben nu alleen de vrijdagavond de zaal tot onze beschikking. 

Michel zegt dat er al eerder geconstateerd is, dat we niet veel groter kunnen groeien i.v.m. zaal, 

trainers, coaches en scheidsrechters tot onze beschikking. 

Lucas geeft aan, dat er best wel wat nieuwe trainende leden zijn, als die wedstrijdleden worden 

hebben we al een probleem met velden. 

Anita vraagt of er een ledenstop nodig is, maar volgens Arax en Lucas is dat niet nodig.  

__________________________________________________________________________________

RONDVRAAG 

Remco vraagt of er jongens zijn die het leuk vinden om te coachen, Lucas zegt dat daar geen animo 

voor is, of dat ze te jong zijn. 

Roxanne vraagt of daar een leeftijdsgrens voor is, Arax zegt dat die er niet is, maar dat minimaal 18 

wel het beste is. 

Roxanne vraagt vanaf welke leeftijd scheidsrechtersdiploma, Arax en Lucas zijn daar mee bezig vanaf 

16 jaar. 

Roxanne vraagt of er ooit een basketbalkamp geweest is van Break Stars, nee nooit geweest, geen 

vrijwilligers voor. 



Kate zegt dat je dan iemand zou kunnen inhuren, doet Crackerjacks ook op die manier en dan 

inschrijfgeld vragen. 

Arax zegt dat we eerst maar eens gaan kijken of we weer een toernooi georganiseerd krijgen met 

genoeg vrijwilligers. 

Wel een leuk idee voor de toekomst. 

Remco vraagt wanneer we dan voor een toernooi gaan. 

Sabine vraagt of een toernooi leuk is om het nieuwe seizoen mee te starten en vraagt of er een 

draaiboek is voor de organisatie. 

Lucas mailt het draaiboek aan Remco. 

Remco vraagt hoeveel teams er mee kunnen doen, Arax zegt we de hele avond gebruik kunnen 

maken van 3 velden, dus in verleden waren er zeker 10 teams. 

Dirk vraagt of er een aanmeldsysteem is, Arax zegt dat dat altijd via de website gaat. 

Roxanne zegt dat het wel kosten scheelt als een toernooi op de 1e trainingsavond van het nieuwe 

seizoen valt, omdat dan de zaal toch al geboekt is. 

Nathalie vraagt hoeveel vrijwilligers er dan nodig zijn voor de organisatie, Lucas zegt 2 of 3.  

Arax geeft aan dat je de teams onderling laat fluiten. 

Roxanne geeft aan dat we dan wel op tijd moeten promoten. 

Anita zegt nog dat we aan het einde van het seizoen weer een clinic willen doen voor de leden.  

__________________________________________________________________________________

SLUITING 20.50 uur 

_________________________________________________________________________________  

 

 

 

 

 

      


